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After reviewing student responses from the grade level vision and focus meetings, 15 top career
clusters were identified (*please see bar graph below). To help students explore their career
interests, we are looking for guest speakers to meet with small groups of interested students
during their lunch periods. If you would be interested or know someone who would be interested,
please click on the link below to sign up. We will have a staff member contact you to provide
more information. 
Please help us recruit speakers that will help our students learn more about their career interests
and help them to connect their current learning with their future goals.
Link for Career Guest Speaker Sign Up http://bit.ly/careerguestspeaker

بعد مراجعة إجابات الطلاب في إجتماعات الرؤية و التركيز  للصفوف الدراسية ، تم تحديد 15 مجموعة من
المجموعات الوظيفية ( * يرجى الإطلاع  على الرسم البياني أدناه ) . و لمساعدة الطلاب على إكتشاف أهتماتهم

المهنية ، نبحث على ضيوف متحدثين للقاء مع مجموعات صغيرة من الطلاب المهتمين خلال وقت الغداء لهم .
إذا كنت ترغب في التحدث أو تعرف شخص يرغب في التحدث ، يرجى الضغط على الرابط أدناه للتسجيل .

سيتصل بك أحد موظفينا لتقديم المزيد من المعلومات .

الرجاء مساعدتنا في جلب متحدثين يساعدون طلابنا على معرفة المزيد عن أهتمامتهم المهنية و مساعدتهم على
ربط تعليمهم الحالي بأهدافهم المستقبلية .

http://bit.ly/careerguestspeaker رابط التسجيل للمتحدثين الضيوف عن المهن هو
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https://itsallthurgood.weebly.com/

Above are the top 15 career intersts that students identified in vision survey

Former Marshall student Shak Adams was recently
 drafted  by Nashville SC.
Mariners are Destined for Greatness!

http://bit.ly/careerguestspeaker


 المساعدة الأكاديمية عبر الأنترنت & التدريب

البدء في مشروع IBL & التدعيم

تواريخ هامة  & معلومات

We have officially kicked off the Inquiry Based Learning (IBL) project. Students are choosing a Cambridge Global Perspective topic
and developing a question where through research and critical thinking, they develop a proposed solution for the topic they choose.
Students begin this process with Ms. Long in the library by selecting a topic, by learning database research skills, and by learning
how to generate a works cited page. Students continue this process in their Literacy classes by learning how to turn their topic into
an argumentative essay. While students will have some opportunities to work on this during school, they are expected to use time
away from school to complete some of the assignments and tasks.
For those who need computer and Internet access, or additional help with the IBL project, Ms. Long will be opening the
library on Tuesday mornings at 7:30 am and Wednesday afternoons until 5:15 pm. Students must sign up to attend these
sessions. Students attending in the morning may enter through the cafeteria door. Students attending in the afternoon must be
picked up by 5:15 pm. Signup online to attend before or after school by clicking the following link. http://bit.ly/IBLhelp

 

لقد بدأنا رسمياً مشروع التعليم القائم على الإنجاز (IBL) . أختار الطلاب موضوع كامب ريدج للمنظور العالمي و
القيام بطرح سؤال و من خلال البحث و التفكير النقدي يمكنهم تطوير الحل المقترح للموضوع الذي إختارونه . يبدأ

الطلاب هذا المشروع مع السيدة / لونج في المكتبة عن طريق إختيار موضوع ، تعلم مهارات البحث عن قاعدة

المعلومات ، و تعلم كيفية إنشاء صفحة أعمال مستشهد بها . يواصل الطلاب هذه العملية في حصص القراءة و

الكتابة من خلال تعلم كيفية تحويل موضوعهم إلى مقال مثير للجدل . سيتاح للطلاب بعض الفرص للعمل على هذا
المشروع خلال وقت الدراسة ، يتوقع من الطلاب إكمال الواجبات و المهام في وقت غير وقت الدراسة .

بالنسبة لأولئك الطلاب الذين يحتاجون إلى الكمبيوتر و الإنترنت ، أو مساعدة إضافية في المشروع ، ستقوم
المعلمة/ Long بفتح المكتبة يوم الثلاثاء 7:30 صباحاً و يوم الأربعاء بعد المدرسة حتى 5:15 مساءً . يجب على

الطلاب التسجيل لحضور هذه الجلسات . يمكن للطلاب الذين يأتون في الصباح الدخول من باب الكافتريا . الطلاب

الذين يحضرون في فترة بعد الظهر يجب إستلامهم بحلول الساعة 5:15 مساءً . التسجيل للحضور قبل و بعد
https://bit.ly/2P8Tالمدرسة من خلال النقر على الرابط التالي 

Wrestling- Our next home Wrestling match will be Weds. Jan 29th against Bellevue. Tickets are $2

Basketball- Our next basketball games will be Thursday Jan 23rd @ Croft and Thursday Jan. 30th @ Oliver. Tickets are $3.

المصارعة - ستكون مباراة المصارعة القادمة يوم الأربعاء الموافق 29 يناير / كانون الثاني ضد Bellevue . سعر

التذكرة 2 دولار .

كرة السلة - ستكون مباراة كرة السلة القادمة يوم الثلاثاء 21 يناير / كانون الثاني بمدرسة Wright و الخميس 23
يناير / كانون الثاني بمدرسة Croft. سعر التذكرة 3 دولار .

 

 

If your child needs academic help or more practice, there are three resources that our school recommends. Our school has student

subscriptions for IXL and Study Island. The IXL subscription covers Math and Science while the Study Island subscription covers all

subjects.  Khan Academy is another free online resource that covers all subjects. To help students meet their projected MAP RIT goals,

we encourage students to login to Study Island and click on their NWEA individual pathway. This is aligned to their individual 2nd MAP

score in Math and Reading. Our goal is for all students to show growth, and at least 60% or more of our students meet their projected RIT

score next month. On days your child does not have homework, please encourage them to login and spend 30 minutes on this.

 

 إذا كان طفلك بحاجة إلى مساعدة أكاديمية أو تدريب أكثر ، هناك ثلاث موارد ترشحها مدرستنا .لدى مدرستنا  
 Study الرياضيات و العلوم بينما يغطي إشتراك IXL يغطي إشتراك   .  Study Island  و  IXL  إشتراكات للطلاب في 

ً أخر مجاني عبر الأنترنت يغطي جميع المواد الدراسية . Island جميع المواد الدراسية . يعد Khan Academy مصدرا
Study  المتوقعة لهم ، نحن نشجع  الطلاب على التسجيل للدخول على MAP RIT لمساعدة الطلاب على تحقيق أهداف
Island . و الضغط على NWEA للمسار الفردي . هذا يتوافق مع درجاتهم الفردية الخاصة بهم في إختبار MAP الثاني
للرياضيات و القراءة . هدفاً هو أن يظهر جميع الطلاب نمواً ، و يحقق  ما لايقل عن 60%  أو أكثر  من طلابنا على الدرجة

المتوقعة لهم في الشهر القادم . في الأيام التي لايكون لدى طفلك واجبات منزلية ، يرجى تشجيعهم على الدخول و قضاء
30 دقيقة على هذا الموقع .

Student Council brainstorms ways to
improve the school for students.

Marshall staff show their Titan's spirit!

Students learn how to research their
IBL topic on the GALE database

نادي الحديقة
The Marshall Garden club is building a Legacy Patio. We are trying to get every student and staff member to bring in an 8x8 inch or

8x9 inch aluminum pan to create a step stone. Please put your name on it and deliver it to room 119. Marshall Garden club is also

collecting clean, clear 2 liter bottles to build a greenhouse. We’ve collected about 200 so far. Help us reach our goal of 3,500 bottles

 

يقوم نادي حديقة مارشال ببناء Legacy Patio ،لذلك نحاول أن نجعل كل طالب و موظف لإحضار صنية طبخ من
الألومنيوم مقاس 8×8 بوصة أو 8×9 بوصة لإنشاء ممشى . يرجى وضع أسمك على الصنية و تسليمها إلى الغرفة رقم
119 . يجمع أيضاً نادي حديقة مارشال زجاجات نظيفة و شفافة سعة 2 لتر لبناء صوبة زراعية . لقد جمعنا حوالي 200

زجاجة حتى الآن ، ساعدنا في الوصول إلى هدفنا و المتمثل في 3500 زجاجة .

Khan Academy, IXL, & Study Island are all
great options to help students achieve and
gain practice.

http://bit.ly/IBLhelp
http://bit.ly/TMMSLiteracyNight
http://bit.ly/MarshallParentOrganization
https://www.mnps.org/blog/2019/11/22/mnpsmvp-madysen-marshall-of-thurgood-marshall-middle-schoolnbsp
http://bit.ly/MarshallParentOrganization
https://www.mnps.org/blog/2019/11/22/mnpsmvp-madysen-marshall-of-thurgood-marshall-middle-schoolnbsp

